
Til stede: 

Jon Emil Steine, Kristine Sandland Kristensen, Kamilla Steinsvåg, Stina Sveen, Simen 

Klausen, Magnus Stuwe-Hall, Synne Solli Nygjelten, Marita Remøy, Johanna Ellefsen, 

Johanne (fra Salt) 

26/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes  

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

-  Godkjennes  

27/22 Opprettelsen av SALT IF 

- Hvordan Salt IF ble opprettet og tips til hvordan opprette Erudio IF v/Johanne 

o Starta prosessen for 3 år siden. Et innblikk på det vi er på vei ut på.  

o Omfattende prosess. Mye som må gjøres og komme på plass.  

o Overordnede organ – Norges idrettsforbund – hva som er lov og ikke lov, og 

hvordan de vil ha det. også Norges studentidrettsforbund. God ressurs. Har 

folk som er ansatt for å hjelpe foreninger på beina. Skal få kontaktinformasjon.  

o Ble med på studentlekene – for å bli med på det må man være et idrettslag 

o Starta med å skrive vedtekter – finnes en ferdig mal med vedtekter vi kan 

bruke.  

o Skape visjon. Hva er det foreningen skal stå for. Formaliteter – styre, 

stiftelsesmøte, programmer (klubbadmin etc.). Viktig at det er en egen 

forening, skal ikke flettes inn i egen studentforening.  

o Varslingssystem, x antall trenere per land, x antall møter som skal holdes på en 

viss måte.  

o Godt kjent med NTNUI. De backer oss, så kan få hjelp fra dem.  

o Mange elementer. Avtaler med SiT (alle studenter skal være i aktivitet – en 

visjon for dem), velfredstinget for å hjelp oss i gang med økonomi, spons.  

o Vær obs på at dette kommer til å ta tid, og når det blir satt opp en gruppe, så 

må det være folk som skal være i byen en stund – gjerne kanskje noen tidlig i 

studieløpet.  

o Valg av folk til gruppa: hvem som helst, men gjerne noen som er gira. Men det 

skal være et vanlig styrevalg 

o Er et eksternt styre, men er samarbeid mellom styrene. Må også være en 

krontollkomité, dette er fra hovedstyret i SALT på SALT IF.  

o Pålagt fra NIF at det er medlemsavgift. Medlemsavgift og treningsavgift. 

Skilles, fordi noen sporter er dyrere å drifte enn andre, eks. halleie, drakter etc.  

o Medlemsfordeler: 2 fester i året, medlemsrabatter på sportsbutikker etc. 



o Alt er frivillig basert. Trenere er hovedsakelig spillende trener. De gjorde at 

ikke spillende trenere ikke betaler treningsavgift, men må betale 

medlemsavgift.  

o Erfaringer: kommunikasjonsdelen – lurt å være to, da det tar mye tid med 

sosiale medier og informasjon. Rekrutering, promotering,  

28/22 Leder 

- Pins og daljer v/Jon-Emil 

o Et ikke så bra system på uthenting og kjøp av daljer og pins, så har lagd et mer 

oversiktlig system. Dette legges ut på disken. Pins og daljer ligger ellers på 

kontoret. Det må bestilles mer av pins, da det bare er 105 igjen.  

o For å betale for pins er det en egen funksjon på vipps, bruk den. Det snakkes 

også om å lage en for daljer.  

- Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil 

o Mye å gjøre på sida, så har nedprioritert litt.  

o Har vært i en del møter, og skal fortsette å være med i en del møter.  

29/22 Nestleder 

Kontor og oppbevaring v/Oda 

- Jobbet en del med å få skapplass hvor NTNUI har volleyball hadde plass før, for å få 

plass til våre ting. Har mast mye, men får ikke svar. Om hun ikke svarer i løpet av en 

uke, så sender hu mail til fakultetene og spør om de kan gjøre noe 

- Har gjort kontoret ferdig, tusen takk til alle som har hjulpet til! Mye mer romsligere og 

større plass. Håper på å åpne kontoret så snart skap er på plass. Ser for seg at styrene 

tar seg av de første kontorvaktene, før vi drar med komitéene inn. Greit med litt 

standard.  

- Inventarliste er oppdatert. Noe har fått ny plassering, så gjerne titt på dette om dere har 

tid til det.  

- Har sendt søknad om fristasjon. Jobber videre med å få mere plass og evt. kontor her 

nede også.  

- Ønsker at vi faktisk bruker kontoret vi har før vi begynner å søke om kontor på ILU 

- Spørsmål om når det kan bli kontorvakter: forhåpentligvis i mars, men så snart ballene 

er ute, så er vi i gang. De i praksis kan bli unntatt litt i starten, og andre 

styremedlemmer må derfor ta på seg litt ekstra ansvar først.  

Feiring av Erudios 17-årsdag v/Oda 

- Booke stand, gjøre noe spesielt, har midtbyen gavekort som premier. Har noen fra 

styret noen ideer til hva vi kan gjøre.  

o 17. år 17. mars, så noe vi burde spille på.  

o Kan koskom se på noe? Få til flere arrangementer. Vinlotteri, kakelotteri på 

dagtid, også ellers få til noe på kvelden som quiz, andre arrangement.  

o Quiz den 15. Gjerne noe om Erudio. Spør gjerne redaktør, hun har informasjon 

på dette. Jon-Emil tar også en prat med Jens.   

o Dragvollkjelleren. 

o Karianne kan også kanskje se på noe arrangement.  



o Gjerne book stand asap så snart arrangement er ordnet, da standplassen rett ved 

tavla vår fort blir booka 

- Creds til Oda, hun har gjort en super jobb hittil og stått på som nestleder.  

30/22 Økonomiansvarlig 

Søknad til SiT snart 

- Skal begynne med søknad nå snart. 

- Skal på SIT-kurs.  

- Vært i kontakt med flere grupper.  

- Skal det søkes om penger, gjerne si ifra.  

Møte med alle økonomiansvarlige i undergruppene 

- Har snakket med noen på egenhånd, men vil gjerne ha et felles møte med alle.  

- Ingen i Koskom vil være økonomiansvarlig, så kan leder være? Det kommer frem til at 

leder også kan være ansvarlig for økonomien. 

Oppdatering av tiden fremover v/Simen 

- Fortsette på søknaden. Så på nytt kurs neste uke og så et nyttet i mars.  

31/22 Redaktør 

Utgivelse satt 

- Hadde møte på tirsdag, blir 6. april. Skal booke stand ASAP.  

Styret presenteres i Ugleposten 

- Bak kulissene, jeg sender ut tekst som gjerne må svares på ASAP, men frist er i løpet 

av mars.  

Økonomisk støtte fra FUL <3 

- Har fått støtte fra FUL. Kan fortsatt søke hos SIT, men kanskje litt mindre også 

trenger jeg ikke å søke støtte fra FUL til høsten da vi må bruke opp støtten fra SIT. 

Søker heller støtte til produsering av fadderbrosjyrer.  

Oppdatering av tiden fremover v/Synne  

- Fortsette med møter, skrive saker og håpe på at alt faller på plass ila. Mars.  

- Gjerne ta bilder på alle arrangment fremover.  

32/22 Grafisk 

Status: gensere 

- En grå genser og en skikkelig rød Erudiogenser.  

o Rød vil ha hvite elementer, mens den grå vil ha røde elementer. 

- Vil legges ut på internsidene så kan folk stemme selv hvilken genser de vil ha.  

- Skille mellom medlemsgenser og komitémedlemsgensere.  

Promkom 



- Første møte på fredag. Kom i gang med organiseringen og hvordan det skal gjøre. I 

perioder kan de avlaste hverandre. 

- Har kanskje en ny rekrutering 

33/22 Fagansvarlig 

- Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

o Reps. Kamilla.  

o Quiz i går, med en annen fra fagkom som styrte. Var 11 lag, og god stemning.  

- Skrivestue:  

o Ok oppmøte. Vil gjerne få med flere folk til å bli med siden vi har fått støtte fra 

FUL 

o Tidspunkt, kanskje utfordrende? Er klokka 18 litt for sent, kanskje heller litt 

tidligere. Er heller ikke sesong for semesteroppgaver. Kanskje heller starte 

rundt 15/16.00. Legge på et større fokus på at man kan komme og lese pensum 

der også, ikke bare skrive.  

o Fagkom fikk null nye medlemmer, og hanket inn 2 nye medlemmer i ettertid. 

Er 8 medlemmer nå, er et greit antall medlemmer.  

- 1. mars. Seminar sammen med SALTrøret. Om elever som har opplevd overgrep. 

Venter på støtte fra FUL, men tror at det kommer 

- Hackaton. 18-19 mars. Litt vanskelig å forstå, litt lite informasjon om det. Hjelpe til 

med promotering i promoteringsvideo. Må få til et møte for å nøste opp i dette.  

o Er det et arrangement vi egentlig burde være med på? Er et arrangement som 

handler om at man får skolerelaterte saker hvor man skal løse hacks 

(skolehacks). Er en pengepremie.  

o Felles quiz med SALTrøret 4. april.  

o Fra Styret: litt vanskelig å samarbeide med andre foreninger fordi vi er så 

forskjellige. Får ikke mulighet til å være med på hele prosessen, selv om 

arrangementene er så bra. Dette handler hovedsakelig om at vi er forskjellige 

foreninger og har forskjellige måter å planlegge på. Må bare gjøre det beste ut 

av det, men viktig at vi tidlig får og ber om informasjon. Ta det som en 

erfaring – hva forventes av oss, hva innebærer dette for medlemmene, hvordan 

kan de få best utbytte av dette.  

o Ser an hva som kommer ut av det møtet og tar det derifra. Må passe på at vi 

fortsatt produserer arrangment av oss og for oss. Erudio kommer først.  

34/22 Faddersjefer 

Satt opp fadderkomiteen  

- Hatt første møte med dem. Hybridmøte. Gruppert dem inn i de ulike rollene. Har fått 

en økonomiansvarlig, arrangement ansvarlig og logistikk og to som senere skal ha 

ansvar for sosiale medier.  

Hatt første møte og bli-kjent-fest 

- Ti som var der, en god gjeng. Et hovedtall fra historie som er med i styret.  



Oppdatering av tiden fremover v/Magnus og Lars Magnus 

- Spesifikke oppgaver til de forskjellige. Fortsette med SIT-søknad.  

35/22 Informasjonsansvarlig 

- Organisering av eksterne invitasjoner 

o Bedre organisering av hvordan skille mellom om man absolutt vil og kunne 

tenkt seg. 

o Skal vi ha en egen slack for invitasjoner til eksterne ball, slik at det blir mer 

samla.  

o Hvordan gjøre det med plasser når ikke alle kan. Kan fortsette med å trekke og 

bestemme internt i styret, men ha et fokus på at alle skal få mulighet til å delta.  

o Lager en egen kanal på slack for dette for å få bedre oversikt og organisering 

- Promotering fra eksterne i våre kanaler 

o Vanskelig å avgjøre hva som skal få plass. For eksempel karrieredagen, 

konkurranser, etc. hva skal prioriteres 

o Erudio først. Det som egner seg for lektorutdanning 

- Oppdatering av tiden fremover v/Johanna 

o Bli litt flinkere til å bruke påminnelsesappen på telefonen.  

36/22 Aktivitetsansvarlig 

Halltider v/Kristine 

- Umulig å booke haller etter klokka 15 på SIT. Gjør det vanskelig for håndballaget å 

drifte laget siden de ikke får trent. Er det noen forslag til hva vi kan gjøre. 

o Kan booke på skoler, men må skje før skoleåret starter for det må følge 

skoleruta.  

o Kan også være at lavterskeltilbudet har blitt mindre lavterskel, at folk detter av 

pga. at de føler man trenger mer erfaring for å være med. Kanskje heller legge 

fokus på at noen treninger har litt høyere terskel (mer drilling, spesifikke 

teknikker, øvelser) og andre er mer lavterskel. Men egentlig er håndball en 

veldig liten lavterskelidrett, det kreves mer.  

o Kan kanskje slå seg sammen med andre linjeforeninger.  

o Annen løsning, enda mer aktiv rekrutering. Kan hente mye fra lektor 

idrettstudenter, der er det mange som har spilt håndball som man kan hente 

inn. Promotere gjennom kanalen, Erudio håndball har egen instagram-kanal. 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- Volleyballturneringen kommer snart, er mange fra Erudio som vil være med.  

- Alt annet enn etterfesten er spikra.  

37/22 Sosialansvarlig 

Hyttetur  

- Bestilt, på plass. Når det nærmer seg, kommer det en grovplan. Pakkeliste, handleliste,  



Koskom 

- Mye artig, veldig fornøyd med gjengen. Mange gode ideer som både er originale og 

nye, så det blir artig. Har fått en ganske fin plan.  

Utedag med komiteene  

- 26. mars – utedag for komiteene pluss styret. Grilling, bål, uteaktiviteter. Litt 

vanskelig å finne dato siden det er mye som skjer framover.  

Møte med Delta 

- Litt for å se fjesene deres, og bli litt kjent med dem. Snakket om at vi må planlegge 

ting som skjer dette semesteret sammen, og at alle er med på det.  

- Amazing race – ute dag i Midtbyen. 2. april. 

- Mer opp mot sommeren. 

- Prøve å få til et møte i uke 9.  

Oppdatering av tiden fremover v/Stina  

- Mye bra som skjer framover.  

- Prøve å få i gang beer-pong den 26, som planlagt.  

- Første 4-stjernes middag.  

o Gruppene gjør det litt som de vil selv og legger opp til en sosial kveld. Blir et 

valgfritt tema, dere bestemmer selv.  

38/22 Arrangementansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Karianne 

- Referat fra komitemøte 

o Fordelt ansvarsområder 

o Møtereferatet ligger på arrkom sin disk som er delt med styret. 

o Har hatt et sosialt arrangement innad i komiteen som ble veldig vellykket (jeg 

fikk miss rona på Heidis den kvelden:)). 

- Åreleker/vårleker 

o Det blir arrangert den 5. mars. Fra instagram-pollen var det nesten 100 stk som 

var interessert. 

o Har allerede kommet i gang med å få tak i sponsorer til premier. 

Arrangementet vil mest sannsynlig foregå på Gråkallen, ute ved Dragvoll eller 

ved Theisendammen (litt usikkert enda). 

o Hvis noen vet: skal man si ifra til politiet om at vi skal ha et arrangement med 

alkohol ute eller skal vi prøve å la det gli forbi? Her er jeg helt blank. 

▪ Trenger ikke å legge vekt på at det blir drikking fra vår side, men at det 

er innafor å drikke. Det må likevel vektlegges at det må ryddes i 

ettertid, så kanskje greit å ha noen som har litt ekstra ansvar for det.  

o Kristine: hvis dere ikke finner noe sted til etterfest etter volleyballturneringen, 

så gjerne hype opp vårlekene da jeg vet at det er mange medlemmer som har 

lyst til å bli med på turneringen :) 

- Beerpong-turneringer 



o Det blir mest sannsynlig 2-3 turneringer og innad i komiteen fant vi ut at 

torsdager er en god dag å arrangere på da flere ofte er ledige. Det er foreløpig 

ikke satt noen datoer enda. 

- Strikk og drikk er overført til koskom :) 

39/22 Eventuelt 

- Tråd om ILU v/Jon-Emil 

o Er 100 år til høsten. Skal markeres med en uke med diverse arrangement. De 

booker et rom med DJ. Representanter fra SALT, Spanky og Erudio som kan 

komme med litt innspill.  

- Tillitsvalgt lektorutdanning Dragvoll v/Jon-Emil 

o Ønsker å få tettere samarbeid med oss, jobber mye mot de samme sakene og de 

har tettere dialog med instituttene og vi har mer kontakt med studentene. Lurer 

på om de kan være med på et styremøte ila. Semesteret å komme med litt 

tanker og ideer og foreslå et samarbeid.  

- Bildebank <3 v/Synne 

o Gjerne ta bilder fra ulike arrangementer og del det med meg. Vi skal ha 

bildebank i Ugleposten.  

- Møteplan v/alle  

o Blir møte 3. mars, klokka 18.00. 17. mars og 31. mars starter vi klokka 17.00 i 

stedet for 18.00  

- Møtekritikk v/alle 

o Tok litt tid med SALT, men ellers var vi ganske innafor tidsramma. 

o Var en god blanding mellom sosialt og ordentlig møte :) 

 


